
                                                     INFORMARE 

 

  Noi, membrii corpului profesoral al Colegiului National GEORGE COȘBUC, ne 

exprimăm susținerea față de conducerea instituției, în speță față de Domnul Director Valentin 

Maxim Oros, în cazul gestionării situației de criză generate de apariția unor cazuri de SARS-

COV-2 în rândul câtorva elevi din cadrul școlii.  

Considerăm că toate măsurile luate, propuse de către cadrele didactice, au fost adoptate 

exclusiv în scopul de a preveni răspândirea SARS-COV-2 în comunitatea școlară. Încă din seara 

zilei de 23.09.2020, după confirmarea primelor patru cazuri de elevi infectați, părinții au fost 

informați în acest sens prin canalele curente de comunicare cu aceștia și li s-a propus ca, în data 

de 24.09.2020, cursurile să se desfășoare în sistem on-line.  

Menționăm că majoritatea părinților au confirmat primirea informațiilor și au aderat la 

recomandarea propusă exclusiv pentru data de 24.09.2020. De asemenea, dorim să aducem la 

cunoștința opiniei publice faptul că elevii ai căror părinți nu au confirmat primirea informării, 

precum și a propunerii de desfășurare on-line a cursurilor în data de 24.09.2020, au fost așteptați 

la școală de către cadrele didactice.  

Subliniem că propunerea cadrelor didactice de a trece la scenariul on-line s-a referit 

strict la ziua de joi, 24.09.2020, neexistând o decizie a conducerii Colegiului de a închide 

unitatea de învățământ și de a trece la scenariul roșu (ore exclusiv on-line) Mai mult, am fost 

informați că direcțiunea școlii a urmat toți pașii prevăzuți de lege, comunicând în scris tuturor 

organelor competente situația apărută în cadrul școlii și solicitând recomandări din partea 

acestora (Inspectoratul Școlar Județean, DSP Cluj, Comitetul Județean pentru Situații de 

Urgența). 

 Denunțăm caracterul tendențios al informațiilor vehiculate în presa locală și națională, 

folosindu-se surse anonime pentru a deforma realitatea și a denigra Colegiul National GEORGE 

COȘBUC, precum și buna-credință a măsurilor luate exclusiv în scopul prevenirii răspândirii 

virusului SARS-COV-2, existând suspiciunea că cel puțin unul din elevii infectați a intrat in 

contact și cu colegi din alte clase, în afara orelor de curs. 

  Contrar unor insinuări apărute în presă, subliniem că, la nivelul colegiului nostru, au 

fost implementate toate măsurile impuse de autorități în vederea prevenirii răspândirii virusului 

SARS-COV-2. 
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